
Rada Miasta i Gminy Margonin
Radni - Sesja

Protokół nr XIII

XIII Sesja w dniu 14 listopada 2019 roku.
Obrady rozpoczęto 14 listopada 2019 o godz. 12:00, a zakończono o godz. 14:08 tego samego dnia.

W posiedzeniu wzięło udział 14 członków.

Obecni:

1. Mariusz Bachorski 
2. Rafał Gimzicki
3. Tomasz Gorkowski 
4. Grzegorz Gręda 
5. Barbara Kończak 
6. Teresa Koźlarek 
7. Mirosław Leśko 
8. Maria Miler 
9. Adam Rogacki 
10. Jerzy Staniewski 
11. Danuta Strychalska 
12. Arleta Wegner 
13. Alina Wróblewicz 
14. Jolanta Zmudzińska 
15. Andrzej Zmudziński 

1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad
Przewodniczący Rady poinformował, że według listy na sali obecnych jest 14 Radnych, co wobec 
ustawowego składu Rady wynoszącego 15 osób stanowi quorum pozwalające na podejmowanie 
prawomocnych uchwał. 
Lista obecności Radnych stanowi załącznik nr 1 do Protokołu.
Ponadto podczas sesji obecnych było również 4 Sołtysów.
Lista obecności Sołtysów stanowi załącznik nr 2 do Protokołu.
W sesji uczestniczyli także zaproszeni goście. wg listy obecności.
Lista obecności zaproszonych gości stanowi załącznik nr 3 do Protokołu

Przed przystąpieniem do porządku obrad głos zabrał Kierownik ARiMR Margonin Pan Wiesław 
Pietruczuk, który poinformował, że ARiMR realizuje w tej chwili cały proces zaliczek. W tym roku jest 
70% dopłat bezpośrednich. Natomiast z programu obszarów rozwoju wiejskich jest 85%. Te zaliczki 
będziemy sukcesywnie wypłacać na konta rolników. Ma to się odbyć do końca listopada 2019 r. 
Przyjmujemy wnioski suszowe. Czekamy na protokoły z Urzędu Wojewódzkiego. Ponad 50% wniosków 
zostało już zweryfikowanych i wróciło do urzędu. Jeżeli chodzi o Gminę Margonin to 159 wniosków 
zostało pozytywnie zweryfikowanych. Zostało ok 45 wniosków do weryfikacji. Jeśli jeszcze ktoś nie 
złożył protokołu to zachęcam aby złożyli te wnioski do 29 listopada. Zachęcił do korzystania z programu 
elektronicznego rejestracji zwierząt. Zaproszenie na targi Polagra 2019 w dniach 18-19 stycznia 2020 r. 
Od 1 grudnia będziemy procedować do końca wszystkie wnioski. 

2. Informacje nt. porządku obrad.
1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad.
2. Informacje nt. porządku obrad.
3. Przyjęcie protokołu z XII sesji Rady Miasta i Gminy Margonin. 



4. Informacja nt. odbytych posiedzeń Komisji Rady.
5. Informacje nt. działalności Przewodniczącego Rady w okresie międzysesyjnym.
6. Informacje nt. działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym.
7. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych Gminy Margonin w roku szkolnym 2018/2019. 
8. Podjęcie uchwał w sprawie:
A/ ponownego wynajęcia oraz wydzierżawienia nieruchomości gruntowych,
B/ wydzierżawienia w formie bezprzetargowej nieruchomości położonej w Sułaszewie,
C/ wyrażenia zgody na nieodpłatne przejęcie działki gruntu w Adolfowie obręb Studźce-Adolfowo,
D/ wyrażenia zgody na zbycie w formie przetargu nieruchomości gruntowej zabudowanej
w Sypniewie,

E/ określenia stawek podatku od nieruchomości,
F/ w sprawie obniżenia ceny skupu żyta przyjmowanej jako podstawę do obliczenia podatku rolnego za
rok podatkowy 2020 na obszarze miasta i gminy Margonin,
G/ zmiany uchwały budżetowej na rok 2019,
H/ zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Margonin na lata 2019-2024,
I/ przyjęcia rocznego programu współpracy Miasta i Gminy Margonin z organizacjami pozarządowymi
oraz podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 2020,
J/ uchwalenia Miejsko-Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii na 2020 rok.
K/ uchwalenia Miejsko-Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na
2020 r.
L/  ryczałtowej stawki opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi od nieruchomości na której
znajduje  się  domek  letniskowy,  lub  innej  nieruchomości  wykorzystywanej  na  cele  rekreacyjno
wypoczynkowe,
Ł/ miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego wybranych obszarów wsi Radwanki,
M/ w sprawie przyjęcia  projektu regulaminu dostarczania wody i  odprowadzania ścieków na terenie
Miasta i Gminy Margonin w celu przekazania go do zaopiniowania organowi regulacyjnemu.
9. Wolne głosy.
10. Zakończenie sesji.

Przewodniczący Rady zapytał, czy są uwagi lub pytania do przedstawionego porządku obrad?
Burmistrz złożył wniosek formalny o wprowadzenie do porządku obrad uchwały w sprawie  
zatwierdzenia Wieloletniego planu rozwoju i modernizacji urządzeń wodociągowych będących 
w posiadaniu Miejskich Wodociągów i Kanalizacji sp. z o.o. w Chodzieży na terenie Miasta i Gminy
Margonin na lata 2019-2023. W międzyczasie po komisji wpłynęło pismo z Miejskich Wodociągów i 
Kanalizacji Spółka z o.o. w Chodzieży z prośbą i podjęcie takiej uchwały. Powyższa uchwała stanowi 
podstawę do wykonania zadań przedstawionych przez Miejskie Wodociągi i Kanalizację sp. z o.o. w 
Chodzieży. 
Przewodniczący rady poddał pod głosowanie zgłoszony wniosek.
Głosowano w sprawie:
Głosowanie w sprawie wniosku Burmistrza dotyczące wprowadzenia do porządku obrad dodatkowego 
projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia Wieloletniego planu rozwoju i modernizacji urządzeń 
wodociągowych będących w posiadaniu Miejskich Wodociągów i Kanalizacji sp. z o.o. w Chodzieży 
na terenie Miasta i Gminy Margonin na lata 2019-2023. 

Wyniki głosowania
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (14)
Rafał Gimzicki, Tomasz Gorkowski , Grzegorz Gręda , Barbara Kończak , Teresa Koźlarek , Mirosław 
Leśko , Maria Miler , Adam Rogacki , Jerzy Staniewski , Danuta Strychalska , Arleta Wegner , Alina 
Wróblewicz , Jolanta Zmudzińska , Andrzej Zmudziński 
NIEOBECNI (1)
Mariusz Bachorski 



Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie w całości proponowany porządek obrad.

Głosowano w sprawie:
Informacje nt. porządku obrad.
Wyniki głosowania
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (14)
Rafał Gimzicki, Tomasz Gorkowski , Grzegorz Gręda , Barbara Kończak , Teresa Koźlarek , Mirosław 
Leśko , Maria Miler , Adam Rogacki , Jerzy Staniewski , Danuta Strychalska , Arleta Wegner , Alina 
Wróblewicz , Jolanta Zmudzińska , Andrzej Zmudziński 
NIEOBECNI (1)
Mariusz Bachorski 
Porządek obrad stanowi załącznik nr 4 do Protokołu.

3. Przyjęcie protokołu z XII sesji Rady Miasta i Gminy Margonin.
Przewodniczący rady zapytał radnych czy wnoszą uwagi do protokołów z XII sesji rady.
Uwag i pytań nie zgłoszono. 
Głosowano w sprawie:
Przyjęcie protokołu z XII sesji Rady Miasta i Gminy Margonin.. 
Wyniki głosowania
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (13)
Rafał Gimzicki, Tomasz Gorkowski , Grzegorz Gręda , Barbara Kończak , Teresa Koźlarek , Mirosław 
Leśko , Adam Rogacki , Jerzy Staniewski , Danuta Strychalska , Arleta Wegner , Alina Wróblewicz , 
Jolanta Zmudzińska , Andrzej Zmudziński 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Maria Miler 
NIEOBECNI (1)
Mariusz Bachorski 

4. Informacja nt. odbytych posiedzeń Komisji Rady.
1) Przewodnicząca Komisji ds. społecznych i rolniczych J. Zmudzińska odczytała sprawozdanie z 
posiedzenia wspólnego komisji ds. społecznych i rolniczych, komisji ds. budżetu, finansów i planowania i
komisji rewizyjnej, komisji skarg, wniosków i petycji z dnia 14 listopada 2019 r. 
„W dniu 12 listopada 2019 r. o godz. 13:00 w sali sesyjnej Urzędu Miasta i Gminy Margonin odbyło się 
posiedzenie w/w komisji. W posiedzeniu uczestniczyli Radni poszczególnych komisji, Burmistrz oraz 
pracownicy urzędu, którzy omawiali przygotowane projekty uchwał. Burmistrz zgłosił wniosek formalny 
o wycofanie z porządku obrad projektu uchwały Ł/ w sprawie  miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego wybranych obszarów wsi Radwanki. Punkt ten został wycofany z porządku obrad.
Członkowie  komisji  omówili  poszczególne  propozycje  uchwał  zgłoszonych  do  programu  obrad
XIII sesji i zaopiniowali je pozytywnie. Na koniec omówiono bieżące sprawy dotyczące miasta i gminy
Margonin”.  
Powyższa informacja stanowi załącznik nr 5 do Protokołu.
2)  Przewodnicząca  komisji  skarg,  wniosków  i  petycji  T.  Koźlarek  przedstawiła  sprawozdanie  z
posiedzenia komisji z 18 września i 16 października 2019 r.:
1. W dniu 18 września 2019 r. odbyło się posiedzenie komisji skarg, wniosków i petycji. Podczas komisji 
obecni byli jej członkowskie oraz radca prawny Urzędu Łukasz Owczarzak. W toku prowadzonych prac  
komisja zapoznała się z pismem Burmistrza Miasta i Gminy z dnia 11 września 2019 r., którego treść 
miała wpływ na prawidłowe uzasadnienie niniejszej skargi. Skarżąca została powiadomiona o 
przedłużeniu terminu rozpatrzenia niniejszej skargi. Komisja przedłożyła Radzie Miasta i Gminy 
Margonin uzasadnienie swojego stanowiska oraz stosowny projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia 
niniejszej skargi.
2. W dniu 16 października 2019 r. odbyło się posiedzenie komisji skarg, wniosków i petycji. Podczas
komisji  obecni  byli  jej  członkowskie  oraz  radca  prawny  Urzędu  Łukasz  Owczarzak.  Tematem



posiedzenia było rozpatrzenie załącznika do  pisma Rzecznika Dyscypliny Finansów Publicznych z 09
września 2019 r.  nr RDFP.0964/4/2019/58, dotyczące  zawiadomienia o naruszeniu ustawy dyscypliny
finansów publicznych działania organu wykonawczego wskazanej jednostki samorządu, tj.  Burmistrza
Miasta i Gminy Margonin.
Powyższa informacja stanowi załącznik nr  do Protokołu.

5. Informacje nt. działalności Przewodniczącego Rady w okresie międzysesyjnym.
Przewodniczący Rady odczytał sprawozdanie z okresu międzysesyjnego. 
- 17.10.2019r.  – udział w spotkaniu z podróżnikiem Piotrem Strzeżyszem.
- 18.10.2019r.  – udział w spotkaniu z małżeństwami obchodzącymi jubileusze 25-lecia i więcej.
- 23.10.2019r.  – udział w inauguracji roku akademickiego 2019/2020 Margonińskiego Uniwersytetu 
Trzeciego Wieku.
- 28.10.2019r.  – udział w spotkaniu z podróżnikiem Robertem  Maciągiem.
- 07.11.2019r.  – udział w spotkaniu z podróżnikiem Robertem  Maciągiem.                       
- 08.11.2019r.  – udział w uroczystości „Pasowanie na przedszkolaka” i 95-leciu przedszkola w 
Przedszkolu Samorządowym w Margoninie.
- 11.11.2019r. – udział w Centralnych Uroczystościach Dnia  Niepodległości w Warszawie.
- 12.11.2019r. – udział w Komisji Wspólnych Rady Miasta i Gminy Margonin.
Sprawozdanie z działalności Przewodniczącego Rady stanowi załącznik nr 7 do Protokołu.

6. Informacje nt. działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym.
1. Zostały wydane następujące zarządzenia w sprawie:

 przeprowadzenia  konsultacji  w  przedmiocie  projektu  Programu  współpracy  Miasta  i  Gminy
Margonin z organizacjami pozarządowymi oraz z innymi podmiotami prowadzącymi działalność
pożytku publicznego na rok 2020,

 zmiany planu finansowego Urzędu Miasta i Gminy na 2019 rok,
 zmiany planu finansowego zadań zleconych na 2019 r.,
 powołania komisji do spraw likwidacji dokumentów aplikacyjnych,
 ogłoszenia wykazu nieruchomości stanowiących własność Gminy Margonin przeznaczonych do

wynajęcia, wydzierżawienia, użyczenia,
 ogłoszenia naboru na wolne stanowisko urzędnicze w Urzędzie Miasta i Gminy Margonin oraz

ustalenia składu komisji przeprowadzającej te czynności,
 ustalenia dodatkowego dnia wolnego od pracy w Urzędzie Miasta i Gminy Margonin

2. Burmistrz uczestniczył w następujących spotkaniach:
 18.10.2019  r.  -  Komfort  Margonin  –  jubileusz  pożycia  małżeńskiego  par  z  terenu  Gminy

Margonin,
 20.10.2019 r. - udział w Zawodach Spiningowych o Puchar Burmistrza Miasta i Gminy Margonin,
 21.10.2019 r. - jubileusz 90 lat mieszkańca Gminy Margonin,
 23.10.2019  r.  - inauguracja  nowego  roku  akademickiego  Uniwersytetu  Trzeciego  wieku

w Margoninie,
 24.10.2019  r.  -  Chodzież  -  udział  w  Mistrzostwach  Wielkopolski  Młodzieży  Szkolnej

w Pływaniu LZS,
 23.10.2019  r.  - udział  w  akcji  zorganizowanej  przez  Przedszkole  Samorządowe

w Margoninie „Jedno drzewko – jedno dziecko”,
 25.10.2019 r. - Wielkopolski Urząd Wojewódzki Poznań – podpisanie umowy na dofinansowanie

zadania pn.: Przebudowa wraz z rozbudową drogi gminnej w miejscowości Lipiniec,
 27.10.2019 r. - udział w rozpoczęciu sezonu morsowania,
 28.10.2019 r. - Szamocin – spotkanie robocze MSOK,
 30.10.2019 r. - udział w IX sesji Rady Powiatu Chodzieskiego,
 07.11.2019 r. - Morzewo – udział w apelu poległym w Górach Morzewskich
 08.11.2019 r. - SP Margonin – udział w apelu z okazji św. Niepodległości,
 08.11.2019 r. - PS Margonin -udział w uroczystym pasowaniu na przedszkolaka,
 09.11.2019 r. - udział w spotkaniu z okazji tradycji polowania św. Huberta,
 10.11.2019 r. - Warszawa – centralne uroczystości z okazji Dnia Niepodległości, 
 13.11.2019 r. - podpisanie umowy na kompleksową dostawę gazu ziemnego na rok 2020,



3. Podpisanie umów:
Dnia 21.10 2019 r. podpisano umowy na sprzedaż trzech działek budowlanych w Klotyldzinie (teren za 
stadionem). 
Powyższa informacja stanowi załącznik nr 8 do Protokołu.

7. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych Gminy Margonin w roku szkolnym 2018/2019.
Dyrektor CUW Margonin D. Gurzyńska przedstawiła informację o stanie realizacji zadań oświatowych 
Gminy Margonin w roku szkolnym 2018/2019.
Przewodniczący Rady zapytał, czy są uwagi do przedawnionej informacji?
W dyskusji wzięli udział:
- Maria Miler – na stronie 20 tego raportu jest informacja o przeprowadzonych kontrolach i jest 
informacja na temat przeprowadzonej kontroli w klasie Ib. Kiedy została przeprowadzona i dlaczego 
dotyczy tylko klasy I B? Z czego to wynikało i jakie stwierdzono nieprawidłowości?
Dyrektor SP Margonin – odpowiedziała, że kontrola odbyła się gdyż wpłynęła skarga rodziców do 
kuratorium oświaty. Kontrola dotyczyła realizacji podstawy programowej z matematyki w tej klasie, 
dlatego, że Pani Borkowska ucząca w tej klasie od 2 października był ana zwolnieniu lekarskim i przez 
prawie miesiąc dzieci nie miały matematyki. Zalecenia były takie żeby realizować tę matematykę zgodnie
z zaleceniami. Przez ten miesiąc odbyło się nie z 20 godzin zajęć a odbyło się 8. Zostało to nadrobione 
trochę później. Tej klasy już nie ma w szkole. 
Radna M. Miler – powiedziała, że z raportu wynika, że coraz więcej pieniędzy dokładane jest do szkół, 
ale zabrane z budżetu gminy, a nie zwracane w subwencjach. Należymy do Stowarzyszeń które wspólnie 
z gminami ustalają działania, czy nie warto by było skierować jakiegoś pisma od rady lub Burmistrza 
wspólnie z innymi gminami które ponoszą również koszty, że jednak nakładanie coraz większych 
obowiązków obarcza w dużym stopniu gmin,ę a jak mówi burmistrz tych pieniędzy nie ma skąd brać. 
Burmistrz – powiedział, że wszystkie ogólnokrajowe organizacje o tym mówią i kierują uwagi do 
ministerstwa oświaty. To jest problem ogólnokrajowy. 
Radna M. Miler – zapytała, czy takie pisma były lub może już zostały wysłane. Może z tego nic nie 
wyniknąć, ale nie może być naszej zgody na takie działania rządu. To jest ogromne obciążenie i odbija się
na edukacji naszych dzieci. Musimy dawać sygnały.
Burmistrz – powiedział, że gmina Margonin należy do Związku Gmin Wiejskich i ustalaliśmy, że jeden 
związek wysyła w imieniu 600 gmin należących do związku i to jest głos słyszalny. Głos jednej gminny 
jest niesłyszalny, po to są organizację krajowe. 
Sekretarz Gminy – powiedział, że głos radnej M. Miler z chęcią wykorzysta. Intencją jest żeby głosy był 
bardziej słyszalne to dwa związki się dogadały Związek Miast Polskich oraz Związku Powiatów Polskich
i zdobyły środki na program pilotażowy. Celem projektu jest to, żeby rząd lub władza jakakolwiek będzie
mogła mieć miarodajne wskaźniki pokazujące na ile to zadanie narzucone przez państwo jest realizowane
na poziomie np. gmin miejsko wiejskich. Na razie jest tych wskaźników ok 40 na końcu wykażemy 
ograniczoną ilość. 
Radny powiatowy R. Chmara – dzisiaj rozmawiałem z kierownikiem wydziału oświaty w powiecie. 
Deficyt budżetowy jeśli chodzi o oświatę wynosi 1.600.000 zł., tylko za ten rok,w związku m.in. z 
podwyżkami. Na następny rok przewidziana w subwencji jest 7% podwyżka, a wydatki 9,3%. Te widełki 
rozszerzają się a coraz mniejsza dotacja państwa na oświatę  powoduje że powiat jak i gminy dokładają 
coraz większe pieniądze. Tylko duże organizacje i związku mają jakiś wpływ na rząd. 
Głosowano w sprawie:
Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych Gminy Margonin w roku szkolnym 2018/2019.. 
Wyniki głosowania
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (14)
Rafał Gimzicki, Tomasz Gorkowski , Grzegorz Gręda , Barbara Kończak , Teresa Koźlarek , Mirosław 
Leśko , Maria Miler , Adam Rogacki , Jerzy Staniewski , Danuta Strychalska , Arleta Wegner , Alina 
Wróblewicz , Jolanta Zmudzińska , Andrzej Zmudziński 
NIEOBECNI (1)
Mariusz Bachorski 
Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych Gminy Margonin w roku szkolnym 2018/2019 
stanowi załącznik nr 9 do Protokołu.



8. Podjęcie uchwał w sprawie:

a) ponownego wynajęcia oraz wydzierżawienia nieruchomości gruntowych,
M. Nowaczewski przedstawił projekt uchwały. 
Przewodniczący Rady zapytał czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały?
Uwag i pytań nie zgłoszono.
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie w/w projekt uchwały:
Głosowano w sprawie:
ponownego wynajęcia oraz wydzierżawienia nieruchomości gruntowych,. 
Wyniki głosowania
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (14)
Rafał Gimzicki, Tomasz Gorkowski , Grzegorz Gręda , Barbara Kończak , Teresa Koźlarek , Mirosław 
Leśko , Maria Miler , Adam Rogacki , Jerzy Staniewski , Danuta Strychalska , Arleta Wegner , Alina 
Wróblewicz , Jolanta Zmudzińska , Andrzej Zmudziński 
NIEOBECNI (1)
Mariusz Bachorski 
Uchwała Nr XIII/110/2019 stanowi załącznik do 10 Protokołu.

b) wydzierżawienia w formie bezprzetargowej nieruchomości położonej w Sułaszewie,
M. Nowaczewski przedstawił projekt uchwały. 
Przewodniczący Rady zapytał czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały?
Uwag i pytań nie zgłoszono.
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie w/w projekt uchwały:
Głosowano w sprawie:
wydzierżawienia w formie bezprzetargowej nieruchomości położonej w Sułaszewie,. 
Wyniki głosowania
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (14)
Rafał Gimzicki, Tomasz Gorkowski , Grzegorz Gręda , Barbara Kończak , Teresa Koźlarek , Mirosław 
Leśko , Maria Miler , Adam Rogacki , Jerzy Staniewski , Danuta Strychalska , Arleta Wegner , Alina 
Wróblewicz , Jolanta Zmudzińska , Andrzej Zmudziński 
NIEOBECNI (1)
Mariusz Bachorski 
Uchwała Nr XIII/111/2019 stanowi załącznik do 11 Protokołu.

c) wyrażenia zgody na nieodpłatne przejęcie działki gruntu w Adolfowie obręb Studźce-Adolfowo,
M. Nowaczewski przedstawił projekt uchwały. 
Przewodniczący Rady zapytał czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały?
Uwag i pytań nie zgłoszono.
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie w/w projekt uchwały:
Głosowano w sprawie:
wyrażenia zgody na nieodpłatne przejęcie działki gruntu w Adolfowie obręb Studźce-Adolfowo,. 
Wyniki głosowania
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (14)
Rafał Gimzicki, Tomasz Gorkowski , Grzegorz Gręda , Barbara Kończak , Teresa Koźlarek , Mirosław 
Leśko , Maria Miler , Adam Rogacki , Jerzy Staniewski , Danuta Strychalska , Arleta Wegner , Alina 
Wróblewicz , Jolanta Zmudzińska , Andrzej Zmudziński 
NIEOBECNI (1)
Mariusz Bachorski 
Uchwała Nr XIII/112/2019 stanowi załącznik do 12 Protokołu.



d) wyrażenia zgody na zbycie w formie przetargu nieruchomości gruntowej zabudowanej w 
Sypniewie,
M. Nowaczewski przedstawił projekt uchwały. 
Przewodniczący Rady zapytał czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały?
Uwag i pytań nie zgłoszono.
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie w/w projekt uchwały:
Głosowano w sprawie:
wyrażenia zgody na zbycie w formie przetargu nieruchomości gruntowej zabudowanej w Sypniewie,. 
Wyniki głosowania
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (14)
Rafał Gimzicki, Tomasz Gorkowski , Grzegorz Gręda , Barbara Kończak , Teresa Koźlarek , Mirosław 
Leśko , Maria Miler , Adam Rogacki , Jerzy Staniewski , Danuta Strychalska , Arleta Wegner , Alina 
Wróblewicz , Jolanta Zmudzińska , Andrzej Zmudziński 
NIEOBECNI (1)
Mariusz Bachorski 
Uchwała Nr XIII/113/2019 stanowi załącznik do 13 Protokołu.

e) określenia stawek podatku od nieruchomości,
A. Łukaszewska przedstawiła projekt uchwały. 
Przewodniczący Rady zapytał czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały?
Uwag i pytań nie zgłoszono.
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie w/w projekt uchwały:
Głosowano w sprawie:
określenia stawek podatku od nieruchomości,. 
Wyniki głosowania
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (12)
Rafał Gimzicki, Tomasz Gorkowski , Grzegorz Gręda , Barbara Kończak , Teresa Koźlarek , Mirosław 
Leśko , Maria Miler , Adam Rogacki , Jerzy Staniewski , Danuta Strychalska , Arleta Wegner , Alina 
Wróblewicz 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2)
Jolanta Zmudzińska , Andrzej Zmudziński 
NIEOBECNI (1)
Mariusz Bachorski
Uchwała Nr XIII/114/2019 stanowi załącznik do 14 Protokołu.

f) obniżenia ceny skupu żyta przyjmowanej jako podstawę do obliczenia podatku rolnego za rok 
podatkowy 2020 na obszarze miasta i gminy Margonin,
A. Łukaszewska przedstawiła projekt uchwały. 
Przewodniczący Rady zapytał czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały?
Radny M. Leśko – zaproponował do głosowania stawkę 52 zł. za dt.
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie propozycję stawki zgłoszonej przez Radnego M. Leśko:
Głosowano w sprawie:
głosowanie za propozycją radnego M. Leśko 52 zł za dt. 
Wyniki głosowania
ZA: 4, PRZECIW: 7, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (4)
Tomasz Gorkowski , Mirosław Leśko , Maria Miler , Danuta Strychalska 
PRZECIW (7)
Rafał Gimzicki, Grzegorz Gręda , Barbara Kończak , Jerzy Staniewski , Arleta Wegner , Alina 
Wróblewicz , Jolanta Zmudzińska 



WSTRZYMUJĘ SIĘ (3)
Teresa Koźlarek , Adam Rogacki , Andrzej Zmudziński 
NIEOBECNI (1)
Mariusz Bachorski 
Więcej uwag i pytań nie zgłoszono.
Głosowano w sprawie:
obniżenia ceny skupu żyta przyjmowanej jako podstawę do obliczenia podatku rolnego za rok podatkowy
2020 na obszarze miasta i gminy Margonin,. 
Wyniki głosowania
ZA: 9, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (9)
Rafał Gimzicki, Grzegorz Gręda , Barbara Kończak , Teresa Koźlarek , Jerzy Staniewski , Arleta Wegner ,
Alina Wróblewicz , Jolanta Zmudzińska , Andrzej Zmudziński 
PRZECIW (1)
Maria Miler 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (4)
Tomasz Gorkowski , Mirosław Leśko , Adam Rogacki , Danuta Strychalska 
NIEOBECNI (1)
Mariusz Bachorski 
Uchwała Nr XIII/115/2019 stanowi załącznik do 15 Protokołu.

g) zmiany uchwały budżetowej na rok 2019,
Skarbnik Gminy D. Bogacz przedstawiła autopoprawki do projektu uchwały. 
Przewodniczący Rady zapytał czy są uwagi do przedstawionych autoporawek do projektu uchwały?
Uwag i pytań nie zgłoszono. 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie zgłoszone autopoprawki do projektu uchwały:
Głosowano w sprawie:
autopoprawki. 
Wyniki głosowania
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (14)
Rafał Gimzicki, Tomasz Gorkowski , Grzegorz Gręda , Barbara Kończak , Teresa Koźlarek , Mirosław 
Leśko , Maria Miler , Adam Rogacki , Jerzy Staniewski , Danuta Strychalska , Arleta Wegner , Alina 
Wróblewicz , Jolanta Zmudzińska , Andrzej Zmudziński 
NIEOBECNI (1)
Mariusz Bachorski 

Skarbnik Gminy D. Bogacz przedstawiła w całości projekt uchwały. 
Przewodniczący Rady zapytał czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały?
Uwag i pytań nie zgłoszono.
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały:
Głosowano w sprawie:
zmiany uchwały budżetowej na rok 2019,. 
Wyniki głosowania
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (14)
Rafał Gimzicki, Tomasz Gorkowski , Grzegorz Gręda , Barbara Kończak , Teresa Koźlarek , Mirosław 
Leśko , Maria Miler , Adam Rogacki , Jerzy Staniewski , Danuta Strychalska , Arleta Wegner , Alina 
Wróblewicz , Jolanta Zmudzińska , Andrzej Zmudziński 
NIEOBECNI (1)
Mariusz Bachorski 
Uchwała Nr XIII/116/2019 stanowi załącznik do 16 Protokołu.



h) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Margonin na lata 2019-2024,
Skarbnik Gminy D. Bogacz przedstawiła projekt uchwały. 
Przewodniczący Rady zapytał czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały?
Uwag i pytań nie zgłoszono.
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie w/w projekt uchwały:
Głosowano w sprawie:
zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Margonin na lata 2019-2024,. 
Wyniki głosowania
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (14)
Rafał Gimzicki, Tomasz Gorkowski , Grzegorz Gręda , Barbara Kończak , Teresa Koźlarek , Mirosław 
Leśko , Maria Miler , Adam Rogacki , Jerzy Staniewski , Danuta Strychalska , Arleta Wegner , Alina 
Wróblewicz , Jolanta Zmudzińska , Andrzej Zmudziński 
NIEOBECNI (1)
Mariusz Bachorski 
Uchwała Nr XIII/117/2019 stanowi załącznik do 17 Protokołu.

i) przyjęcia rocznego programu współpracy Miasta i Gminy Margonin z organizacjami 
pozarządowymi oraz podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 2020,
K. Maćkowiak przedstawiła projekt uchwały. 
Przewodniczący Rady zapytał czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały?
Uwag i pytań nie zgłoszono.
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie w/w projekt uchwały:
Głosowano w sprawie:
przyjęcia rocznego programu współpracy Miasta i Gminy Margonin z organizacjami pozarządowymi oraz
podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 2020,. 
Wyniki głosowania
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (14)
Rafał Gimzicki, Tomasz Gorkowski , Grzegorz Gręda , Barbara Kończak , Teresa Koźlarek , Mirosław 
Leśko , Maria Miler , Adam Rogacki , Jerzy Staniewski , Danuta Strychalska , Arleta Wegner , Alina 
Wróblewicz , Jolanta Zmudzińska , Andrzej Zmudziński 
NIEOBECNI (1)
Mariusz Bachorski 
Uchwała Nr XIII/118/2019 stanowi załącznik do 18 Protokołu.

j) uchwalenia Miejsko-Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii na 2020 rok.
B. Kaźmierczak przedstawiła projekt uchwały. 
Przewodniczący Rady zapytał czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały?
Uwag i pytań nie zgłoszono.
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie w/w projekt uchwały:
Głosowano w sprawie:
uchwalenia Miejsko-Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii na 2020 rok.. 
Wyniki głosowania
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (14)
Rafał Gimzicki, Tomasz Gorkowski , Grzegorz Gręda , Barbara Kończak , Teresa Koźlarek , Mirosław 
Leśko , Maria Miler , Adam Rogacki , Jerzy Staniewski , Danuta Strychalska , Arleta Wegner , Alina 
Wróblewicz , Jolanta Zmudzińska , Andrzej Zmudziński 
NIEOBECNI (1)
Mariusz Bachorski 
Uchwała Nr XIII/119/2019 stanowi załącznik do 19 Protokołu.



k) uchwalenia Miejsko-Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 
Alkoholowych na 2020 r.
B. Kaźmierczak przedstawiła projekt uchwały. 
Przewodniczący Rady zapytał czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały?
Uwag i pytań nie zgłoszono.
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie w/w projekt uchwały:
Głosowano w sprawie:
uchwalenia Miejsko-Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na 
2020 r.. 
Wyniki głosowania
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (11)
Rafał Gimzicki, Grzegorz Gręda , Barbara Kończak , Teresa Koźlarek , Adam Rogacki , Jerzy 
Staniewski , Danuta Strychalska , Arleta Wegner , Alina Wróblewicz , Jolanta Zmudzińska , Andrzej 
Zmudziński 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (3)
Tomasz Gorkowski , Mirosław Leśko , Maria Miler 
NIEOBECNI (1)
Mariusz Bachorski 
Uchwała Nr XIII/120/2019 stanowi załącznik do 20 Protokołu.

l) ryczałtowej stawki opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi od nieruchomości na 
której znajduje się domek letniskowy, lub innej nieruchomości wykorzystywanej na cele 
rekreacyjno-wypoczynkowe,
M. Nowaczewski przedstawił projekt uchwały. 
Przewodniczący Rady zapytał czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały?
Uwag i pytań nie zgłoszono.
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie w/w projekt uchwały:
Głosowano w sprawie:
ryczałtowej stawki opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi od nieruchomości na której 
znajduje się domek letniskowy, lub innej nieruchomości wykorzystywanej na cele rekreacyjno-
wypoczynkowe,. 
Wyniki głosowania
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (13)
Rafał Gimzicki, Tomasz Gorkowski , Grzegorz Gręda , Barbara Kończak , Teresa Koźlarek , Maria 
Miler , Adam Rogacki , Jerzy Staniewski , Danuta Strychalska , Arleta Wegner , Alina Wróblewicz , 
Jolanta Zmudzińska , Andrzej Zmudziński 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Mirosław Leśko 
NIEOBECNI (1)
Mariusz Bachorski 
Uchwała Nr XIII/121/2019 stanowi załącznik do 21 Protokołu.

m) przyjęcia projektu regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków na terenie Miasta i 
Gminy Margonin w celu przekazania go do zaopiniowania organowi regulacyjnemu.
Przewodniczący rady  przedstawił projekt uchwały. 
Przewodniczący Rady zapytał czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały?
Uwag i pytań nie zgłoszono.
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie w/w projekt uchwały:
Głosowano w sprawie:
przyjęcia projektu regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków na terenie Miasta i Gminy 
Margonin w celu przekazania go do zaopiniowania organowi regulacyjnemu.. 
Wyniki głosowania



ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (14)
Rafał Gimzicki, Tomasz Gorkowski , Grzegorz Gręda , Barbara Kończak , Teresa Koźlarek , Mirosław 
Leśko , Maria Miler , Adam Rogacki , Jerzy Staniewski , Danuta Strychalska , Arleta Wegner , Alina 
Wróblewicz , Jolanta Zmudzińska , Andrzej Zmudziński 
NIEOBECNI (1)
Mariusz Bachorski 
Uchwała Nr XIII/122/2019 stanowi załącznik do 22 Protokołu.

n) zatwierdzenia Wieloletniego planu rozwoju i modernizacji urządzeń wodociągowych będących w
posiadaniu Miejskich Wodociągów i Kanalizacji sp. z o.o. w Chodzieży na terenie Miasta i Gminy 
Margonin na lata 2019-2023
Przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały. 
Przewodniczący Rady zapytał czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały?
Uwag i pytań nie zgłoszono.
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie w/w projekt uchwały:
Głosowano w sprawie:
zatwierdzenia Wieloletniego planu rozwoju i modernizacji urządzeń wodociągowych będących w 
posiadaniu Miejskich Wodociągów i Kanalizacji sp. z o.o. w Chodzieży na terenie Miasta i Gminy 
Margonin na lata 2019-2023. 
Wyniki głosowania
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (13)
Rafał Gimzicki, Tomasz Gorkowski , Grzegorz Gręda , Barbara Kończak , Teresa Koźlarek , Mirosław 
Leśko , Maria Miler , Adam Rogacki , Jerzy Staniewski , Danuta Strychalska , Arleta Wegner , Alina 
Wróblewicz , Andrzej Zmudziński 
BRAK GŁOSU (1)
Jolanta Zmudzińska 
NIEOBECNI (1)
Mariusz Bachorski 
Uchwała Nr XIII/123/2019 stanowi załącznik do 23 Protokołu.

9. Wolne głosy.

W dyskusji wzięli udział:
Przewodniczący Rady odczytał pismo strażaków z prośbą w sprawie podwyżki za ekwiwalent wypłacany 
strażakom za ćwiczenia i za akcje. Przewodniczący rady dodał, że każdy radny potrzymał takie pismo. 
Tym tematem zajmiemy się podczas komisji w sprawie omawiania projektu budżetu na rok 2020. 
- Mirosław Leśko – odniósł się do pisma strażaków. Zapytał, jaka kwota w związku z tą podwyżka byłaby
potrzebna?
Przewodniczący rady – dodał, że informuje, że wpłynęło takie pismo i będziemy na ten temat rozmawiać 
omawiając budżet. 
Radny M. Leśko – powiedział, że rolnicy zgłaszają duży problem z foliami rolniczymi. Wchodzi program
- ustawa i jest 100 mln zł i można składać wnioski do 20 grudnia i czy gmina Margonin będzie to 
wchodziła? I na własny koszt można by zawozić te folie na składowisko do Sułaszewa. Jest 
dofinansowanie do tony 500 zł.
Burmistrz – powiedział, że to nie jest tak prosto z tym dofinansowaniem. Gmina najpierw musi wszystko 
opłacić.
M. Nowaczewski – powiedział, że wiemy o tym programie, analizowaliśmy go. Nabór wniosków jest do 
20 grudnia. mamy dwie firmy to obsługujące. Dopłata do jednej tony jest 500 zł. Nabór prowadzi WIOŚ. 
Po wstępnym rozeznaniu rynku ile kosztuje tona mamy dwie firmy, które miały cenę ok. 1000 zł. 
Znaleźliśmy inną firmę która wcześniej obsługiwała rolników i tam stawka brutto jest ok 800 zł i te 
stawkę gmina musiałby pokryć z własnego budżetu. Szukamy innego rozwiązania.  Cena podana jest na 
dzień dzisiejszy.



Radny Leśko – dodał, że to może być następny program do którego będziemy musieli dołożyć. My jako 
rolnicy płacimy za śmieci jak wszyscy. Tylko problem jest taki, że tego typu rzeczy nie chcą odpierać.
Burmistrz – powiedział. To są śmieci inne niż komunalne, za które wszyscy płacimy. Wchodząc w ten 
program należy dogadać się z rolnikami, że to oni pokryją różnice kosztów. 
Radny M. Leśko – byłoby to dobre rozwiązanie o dopłacie. Byłoby to dla rolnika dużo taniej.
- Tomasz Gorkowski – zapytał kiedy zostanie naprawiona lampa przy przejściu dla pieszych przy policji. 
Wyjazd z Margonina w stronę Wągrowca również nie ma lampy, lampa uległa zniszczeniu. Radny 
zapytał, jak wygląda sprawa wynajmu nart wodnych.
Przewodniczący Rady – powiedział, że po sesji odbędzie się spotkanie co zrobimy z tematem nart 
wodnych.
Radny Gorkowski - dodał, żeby poważnie traktować wszystkich potencjalnych kontrahentów. Należałoby
się zastanowić i przychylnie pochyli nad tematem podwyżek diet dla strażaków. I zrekompensować te 
diety.
Radna J. Zmudzińska – dodała, że lampa przy przejściu uszkodzona została prze prywatny samochód. 
Komendant Komisariatu Policji w Margoninie M. Drger – dodał, że sprawca jest znany i trwa procedura z
ubezpieczalnią.
Radny T. Gorkowski – lampa została zgłoszona z tego co się orientowałem w Enei. Słup jest zamówiony i
w ciągu 2 tygodni ma to zostać zrobione. 
- Andrzej Zmudziński – poruszył sprawę strażaków. Naszych strażaków ciężko byłoby zastąpić i te 
pieniądze nie zabierają sobie przeznaczają na swoje cele – sprzęt. 
Radny M. Leśko – mieszkańcy – zwolennicy lodowiska zgłosili się z zapytaniem, czy w tym roku 
planujemy otwarcie lodowiska w Margoninie. I czy będzie możliwość zmodernizowania lodowiska żeby 
mogło być otwarte. 
Burmistrz – powiedział, żeby lodowisko przyciągało ludzi musi być prawdziwy lód, nie przyjęła się ta 
sztuczna płyta. Na tej płycie trzeba się mocno odepchnąć - trochę inaczej się na niej jeździ. Szamocin 
wydał 400.000 zł na lodowisko. Gminy Margonin nie stać na 400 tyś zł wydawania na lodowisko 
naturalne.
Radny M. Leśo – zaproponował aby może porozmawiać z kimś chętnym kimś, kto wynająłby to za 
przysłowiową złotówkę i uruchomiłby to lodowisko, lub w pakiecie z nartami wodnymi to przekazać.
Burmistrz – dodał, że to jest cenna uwaga przy rozmowach dzierżawcą nart.
- Jolanta Zmudzińska –zwróciła się z prośbą aby ująć w nowym budżecie modernizację istniejących 
chodników przy ul. Paderewskiego, Nowe Miasto, Okopowa. Nie są to duże koszty. 
- Maria Miler – w dniu 21 maja dostałam prośbę od mieszkańca z ul. Szamocińskiej w sprawie nazwy 
ulicy Szamocińskiej - tablic informacyjnych, których brakuje. Jest jedyna tablica która wisi na pierwszym
budynku. Kurierzy mylą się, klienci błądzą. Mieszkańcy przy ul. Polnej po położeniu nowej nawierzchni 
mieli zdemontowane podjazdy, są to 3 albo 4 domy, jest problem z uszkadzaniem opon i problem z 
wjazdem. W dniu 31 maja złożyłam w tych sprawach pismo. Nie otrzymałam żadnej odpowiedzi w tej 
sprawie. Może dzisiaj jakąś odpowiedź otrzymam. Kolejna osoba zwróciła uwagę na tablice informacyjną
przy kościele. Ta tablica ma nieaktualne informacje i jest nieestetyczna. Czy jest możliwość zrobienia 
nowej tablicy w ramach promocji miasta. Oświetlenie lub ich brak – temat będzie wracał w sezonie gdzie 
robi się ciemno. Ostatni przystanek przy ul. Powstańców Wlkp na wyjeździe Margonina nie ma w ogóle 
oświetlenia i jest wybita szyba. 
J. Łukaszczyk – powiedział, że były mierzone te podjazdy zgodnie z przepisami i nie są te krawężniki za 
wysokie, tak żeby uszkodzić samochód. Dlaczego nie było odpisane na pismo - nie wiem. Tablice są 
rozwieszane, a co do przystanku to zajmiemy się tym bo jest więcej takich przystanków w gminie. 
Burmistrz – powiedział, że nie wie dlaczego nie otrzymała Pani radna odpowiedzi na pismo. Od państwa 
Kubu co tydzień wpływają pisma, praktycznie jeden pracownik odpisuje na te pisma. 
Jeśli chodzi o tablice to pierwsze słyszę, ale powinny być takie tablice. Nie zwracamy uwagi na małe 
detale, skupiamy się na dużych inwestycjach, a estetyka też jest ważna. Musi być zrobiona oczyszczalnia 
ścieków, będzie droga do Sypniewa, budowa ronda i będą to duże koszty - 11 mln. Parking przed gminą 
miał być też zrobiony i nadal czeka na modernizację. Wiele miast w Polsce po 22 wyłącza światła. Każda 
kolejna lampa to dodatkowy koszt. Strażacy otrzymali sprzęt, my nie zaniedbujemy strażaków. Ponad 
milion złotych wydane było na wozy strażackie. Tylko za chwilę nie będzie miał kto tym jeździć. Jestem 
też za tym żeby ich stawki wzrosły.  Jest to słuszna uwaga do rozważenia przez radnych. Jeden rok może 
należałoby nie robić dużych inwestycji, tyko te drobne. Będziemy na te drobne rzeczy zwracać uwagę. 
Zamawiamy teraz 10 tablic. Na każdą wioskę też chcemy zamówić nowe tablice. 



- Maria Miler – dodała, że forma pisemna pozwala rozliczać się z tymi osobami, które te prośby do nas 
wnoszą. Łatwiej jest przyjąć tę formę. Rozliczam się z mieszkańcami w tej formie papierowej.
Burmistrz – dodał, że wystarczy niekiedy zadzwonić do pracownika i wyjaśniać i tnie tracić czasu i 
papieru.
Radny A. Zmudziński – dodał, że nie ma tak oświetlonej miejscowości jest Margonin. Są miejsca gdzie 
brakuje oświetlenia, ale Margonin jest bardzo dobrze oświetlony. 
Radna M. Gustek – powiedziała, że nie są odbierane folie od rolników.
J. Łukaszczyk – powiedział, że to jest firma która kiedyś z gminy była kierowana i pracownicy dzwonili 
po rolnikach, kto ma do osbioryy. Kiedyś było to odbierane za darmo. Teraz odbiera to jakaś firma 
należałoby się z tą firmą skontaktować. 

10. Zakończenie sesji.
Przewodniczący Rady poinformował, że wyczerpano wszystkie punkty programu, w związku z czym 
ogłasza zamknięcie XIII sesji Rady Miasta i Gminy w Margoninie w dniu 14 listopada 2019 roku o godz.:
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